

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
le 30 avril 1969

FOR IMMEDIATE RELEASE
April 30, 1969

CANADIAN REPRESENTATIVE AT VATICAN
CEREMONIES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, has announced today, with the agreement of the Government of Manitoba, that the Honourable Sterling R. Lyon, Q.C., M.L.A., Attorney-General of Manitoba, will represent Canada at Rome on May 1 at the official Vatican ceremonies relating to the elevation of Archbishop George Bernard Flahiff of Winnipeg to the College of Cardinals. The Canadian delegate will be accompanied at these ceremonies by the Canadian Ambassador to the Italian Republic, Mr. G. G. Crean.

* * * * *

DELEGUE CANADIEN AUX CEREMONIES
VATICANES

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, communique, de concert avec le Gouvernement du Manitoba, que Monsieur Sterling R. Lyon, C.R., M.A.L., Procureur-Général du Manitoba, représentera le Canada le premier mai lors ces cérémonies vaticanes qui marqueront l'élévation de Monseigneur George Bernard Flahiff, Archevêque de Winnipeg, au Collège des Cardinaux. Le délégué canadien sera accompagné aux cérémonies par l'ambassadeur du Canada auprès de la République italienne, Monsieur G. G. Crean.